
 

 

 
   
 
 

 
 
 
 
Rondvraag 
 
In Binnenlands Bestuur was te lezen dat het aanjaagteam Verwarde Personen op 30 september 
2016 haar eindrapportage had gepresenteerd. Het fundament voor een sluitende aanpak is 
gelegd, maar het werk is niet af, concludeert het Aanjaagteam Verward Personen in haar 
eindrapportage. 
 
Er zijn nog altijd te veel ernstige maatschappelijke incidenten met verwarde mensen. De effecten 
van een nieuwe aanpak zijn nog te weinig zichtbaar en zowel mensen met ervaring met 
verwardheid als hun familieleden merken nog te weinig verschil. Het wordt tijd om door te pakken, 
 
 
De kwestie is actueel en belangrijk omdat de politie vanaf januari 2017 niet meer verwarde 
mensen zal opvangen en vervoeren. 
 
De vragen die de fractie van D66 Woerden heeft: 
 

1. Herkent het college de bevindingen van het eindrapport van het aanjaagteam Verwarde 
Personen? 

 
2. Welke gevolgen verwacht de gemeente als de politie vanaf januari 2017 niet meer 

verwarde mensen zal opvangen en vervoeren; wie gaat voor verwarde personen zorgen? 
 

3. Kan het college inzichtelijk maken of deze problematiek ook in Woerden speelt en hoe 
groot deze is? 
 

 
 
Namens de fracties van D66, VVD en CU/SGP, 
 
Ruud Niewold 
Reem Bakker 
Hugo Bulk 
 


